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Markt voor bio
Ben je geïnspireerd geraakt door de 
werkwijze van Koen? Heb je vragen 
over hoe zo’n omschakeling naar 
biologische productie in zijn werk 
gaat en wat de impact daarvan is op 
je bedrijfsvoering? Klop dan even aan 
bij de consulenten Bio-omschakeling 
van het project Bio zoekt Boer.  
We helpen je stap voor stap verder 
met duidelijke informatie en advies. 
We bekijken samen of het voor jouw 
bedrijf een toekomstgerichte keuze 
kan zijn of niet. Via de collega’s 
van Bio zoekt Keten volgen we de 
marktsituatie op. We zien dat de 
markt voor biologische geitenzuivel 
elk jaar groeit en krijgen signalen 
van de afnemers dat er op middel-
lange termijn kansen zijn voor wie 
hiermee aan de slag wil. Hetzij door 
van nul te starten met biologische 
geiten, hetzij door een bestaande 
geitenhouderij om te schakelen. Wie 
zich bij ons aanmeldt, wordt ook op 
de hoogte gehouden van studiedagen 
en bedrijfsbezoeken in dit thema. 
Neem alvast een kijkje op www.bio-
zoektboer.be voor meer informatie.

Innovatie

en Magda met pensioen gaan. Het is van in 
het begin een samen-verhaal geweest. 
Karditsel mag enkel melk van hier verwer-
ken en ik kan met mijn melk nergens 
anders naartoe, want ik heb geen andere 
afzetkanalen meer. We hangen volledig van 
elkaar af. Om dat te doen slagen zijn goede 
afspraken belangrijk, veel overleg en ook 
begrip mocht er toch eens iets mislopen.”
“Het heeft natuurlijk invloed op mijn 
bedrijfsvoering. De boerderij is afgestemd 
op de kaasmakerij. Voor die er was, ston-
den de geiten anderhalve maand droog in 
de winter. Ik had dan een wat rustigere 
kerstperiode. Maar sinds de kaasmakerij 
er is, is er ook in de winter melk nodig, 
want dan is er de meeste vraag naar kaas. 
Ik spreid ook de lammerperiode zodat er 
heel het jaar door gemolken kan worden. 
In de zomer is de vraag naar kaas altijd wat 
lager, ik moet ernaar streven om dan wat 
minder melk aan te leveren – altijd in 
overleg.”

Openheid
Dat Koen bioboer zou worden, daaraan 
heeft hij nooit getwijfeld. “Ik wilde aan 
landbouw doen op een duurzame manier, 

met de natuur mee. De enige reden dat ik 
het niet van in het begin deed, was van-
wege de hoge kosten van het krachtvoer. 
Dat kon ik toen niet betalen. Toen de boer-
derij wat was gegroeid, ben ik voor het 
biolabel gegaan. De principes paste ik toch 
al toe. Momenteel ben ik bezig met voe-
derbomen in de weide-uitloop te brengen, 
zodat de geiten hun natuurlijk knabbelge-
drag nog meer kunnen uiten. De diversiteit 
in het voeder is voedertechnisch zeer inte-
ressant.” Behalve biologisch wil Koen ook 
heel open en toegankelijk werken. “Hier 
staan de poorten van de stal altijd open als 
het weer het toelaat. Mensen die hier 
voorbijkomen, kunnen zien hoe het er in 
de stal aan toe gaat. Ook toen we de kaas-
makerij bouwden, hebben we ramen 
geplaatst waar mensen de productie kun-
nen volgen. En de nieuwe jongveestal 
heeft een groot raam zodat passanten 
kunnen binnenkijken.”  n

“We proberen mensen 
warm te maken voor 
geitenvlees.”

Koen Vanroye heeft er nooit aan getwijfeld dat hij bioboer zou worden. “Ik wilde aan 
landbouw doen op een duurzame manier, met de natuur mee.”
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Het Innovatiesteunpunt is een initiatief van Boerenbond 
en Landelijke Gilden in partnerschap met Cera en KBC.
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